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Mötesprotokoll 
 
Styrelsemöte 
 
2 maj 2022, Karlsnäs 
 
Närvarande: 
Lennart Smedenmark ROK   ordförande 
Gunnel Henrysson  Karlskrona SOK sekreterare 
Lars Svensson  OKV 87  tävling-planering 
Annika Josefsson  OK Orion  Kassör 
Anders Sundelin  OK Orion  V Ordförande 
Christian Lindblom   Stigmännen  Ungdom 
Via Zoom: 
Cecilia Lingerud         OK Skogsfalken      Utbildning 
 
 
 
  

1 Mötets öppnande. 
 
2 Dagordningen. 

 
3 Föregående mötesprotokoll. 

        
4   AP-lista  
 
5  Rapporter/skrivelser 
 

6 Övriga frågor 
 

7  Nästa möte 
 

8  Avslutande 

 
 
 
 
 
Vid protokollet: Gunnel Henrysson   Justerat av: 
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§1 Mötets öppnande. 
 Mötet öppnades av ordförande som hälsade alla välkomna. 
 
§2 Dagordningen. 

Dagordningen godkändes. 
 

§3 Föregående protokoll 
 Protokollet från förra mötet godkändes och lades till handlingarna. 
 

 
§4 AP-lista 

Punkten om att tunneltält/vindskydd samt komplettering av tävlingströjor skall 
 anskaffas kvarstår. Christian, Josefine och Johan Myrén ska samtala om vem som 
 ska ta vid i detta ärende.  

 
 

§5 Rapporter/Skrivelser 
Lennart och Christian deltog på SOFT:s förbundsmöte (2-3/4) på Bosön. Protokoll 
från förbundsmötet är ännu inte utlagt på SOFT:s hemsida. 
 
Skrivelse inkommit från Jenny Håkansson SOFT ang utbildning för utbildare i 
Falköping i september samt digital infoträff 1 juni. 
 
SSM är genomfört. Inga medaljer detta år för Blekingeungdomarna.  
Ledarna hade synpunkter på reglerna för SSM-stafetten.  
På SSM-ledarträffen delgavs alla att det ännu inte finns någon arrangör för nästa 
års SSM. Småland har eventuellt någon klubb som kan anordna tävlingen 2023.  
OK Orion är villiga att arrangera SSM 2024. 
 
Lennart ska kalla till ett Region-1(Skåne-Blekinge-Småland-Halland)-möte för 
ordförande och ungdomsansvariga i höst. Då skall bla SSM frågor såsom uttagning, 
logi, synpunkter mm diskuteras. 
 
Hemsida; SOFT har ännu inte kommit med någon färdig lösning  
 
Anders har deltagit på SISU-årsstämma. 
 
Cissi rapporterar att MTB-O planerar att ha träningar typ veckans bana under 
sommaren. 
 
Lasse har lämnat in DM-plaketter för gravering. För mountainbike beställs 
graveringen i efterhand allt efter behovet. 
 
Klubbarna generellt är dåliga på att skicka in ungdomsbanor till BlOF för kontroll 
trots påminnelser.  
 
Till höstens tävlingar har inte alla arrangörer lagt in tävlingsledare, banläggare och 
kontrollanter. Ej heller är alla tävlingsområden och arenor inlagde. Lasse skall 
påminna de klubbar det berör. 
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Lasse meddelade att 28 tävlingsansökningar inkommit från klubbarna till nästa års 
tävlingsprogram. 
 
Uppdaterade anvisningar för DM-arrangemang finns nu på hemsidan. 
 
Christian skall ta fram ett nytt förslag till torsdagens möte med ungdomskommittén 
för vad som gäller på sprintbanor på ungdomsserien. 
 
Årsmötesprotokollet efterlyses! 
 
 

§6 Övriga frågor 
Frågan ställdes om vi anmält lag till sommaren Bagherastafett? 4 lag var 
anmälda(och betalda) år 2020. Då tävlingarna inte genomfördes pga pandemin 
kvarstår anmälningarna till detta år. Tävlingsreglerna för stafetten upplevs som 
oklara gällande om man får anmäla sig som distrikt eller som klubblag. 

 
§7 Nästa möte 

Nästa möte är den 22 augusti på Karlsnäs kl.18.30. Fika från 18.00.  
 
§8 Avslutande 
 Ordförande önskade alla en trevlig sommar och förklarade mötet avslutat.  


